
Rada Miejska 

w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł Nr XV/2015 

z XV-tej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 29 grudnia 

2015 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 13:00 , a zakończono o godz. 13:35. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 13 radnych . 

( Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu). 

( Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. nr 2 do protokołu). 

Obrady  prowadził- Przewodniczący Rady Miejskiej- M. Deja. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego     - Józef Blank 

- Zastępca Burmistrza                                    - Krzysztof Widźgowski 

- Zastępca Skarbnika Miasta                          - Wioletta Chętnicka 

- Kierownik Referatu Inwestycji 

i Mienia Komunalnego                                  - Damian Artuszewski 

- Adwokat                                                        - Tomasz Kwiatkowski 

- Wiceprzewodniczący Rady Powiatu             - Romuald Koszewski 

- Radny Powiatu                                              - Marek Piątkowski 

- Pracownicy Urzędu Miejskiego                    - Dariusz Sobaszkiewicz, Katarzyna Markowska 

Zatwierdzony porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XIV-tej sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 
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Nowe Miasto Lubawskie na lata 2015-2035. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 

2015 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na dofinansowanie zadań związanych z realizacją Planu 

Cyfrowego 2025 dla Warmii i Mazur. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy 

Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata 2015-2018 z perspektywą na lata 2019-2023. 

12. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

13. Zakończenie sesji. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja dokonał otwarcia XV-tej sesji Rady Miejskiej 

stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 13 radnych, a więc obrady 

są prawomocne. 

 

Ad. pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja na sekretarza obrad zaproponował radnego – 

Zbigniewa Ewertowskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska 

jednomyślnie (13 „za”) wybrała radnego –  Zbigniewa Ewertowskiego na sekretarza obrad. 

Ad. pkt 3 

Rada Miejska nie wniosła zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja przedstawił porządek obrad XV- tej sesji Rady 

Miejskiej. 
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Ad. pkt 4 

Protokół z XIV-tej sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w pok. nr 36 Urzędu 

Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 

Sekretarz obrad poprzedniej sesji – radny P. Szpanowski nie zgłosił uwag do protokołu. 

Protokół z XIV-tej sesji Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie (13 

„za”). 

Ad. pkt 5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – J. Blank przedstawił informację z działalności 

międzysesyjnej w zakresie bieżącej działalności Burmistrza. 

Informacje zostały przyjęte przez Radę. 

Ad. pkt 6 

Radni nie złożyli na sesji w formie pisemnej interpelacji. 

Radni wnieśli ustnie zapytania w sprawie: 

Radna – M. Czernysz 

- w imieniu mieszkańców ulicy Kolejowej podziękowała za utwardzenie zakrętu, zwracając 

się o dalsze wyłożenie drogi płytami, jeśli pozostały zbędne . 

Radny – T. Zawacki 

- zapytał czy mając na uwadze interes miasta nie należało porozumieć się z powiatem 

odnośnie użyczenia miejsc postojowych przy ul. Grunwaldzkiej. 

Radny – M. Deja 

- zapytał w jaki sposób została uregulowana sprawa lądowiska dla helikoptera, który 

prawdopodobnie ostatnio lądował na głównej płycie stadionu, a miało w tej sprawie zostać 

zawarte porozumienie. 
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Ad. pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie na lata 2015-2035. 

Rada Miejska jednomyślnie (13 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XV/90/2015 – stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Ad. pkt 8 

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – Z. Wilbrandt 

przedstawiła pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2015 rok. 

Rada Miejska jednomyślnie (13 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XV/91/2015 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. pkt 9 

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – Z. Wilbrandt 

przedstawiła pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na dofinansowanie zadań związanych z realizacją Planu  Cyfrowego 2025 dla 

Warmii i Mazur. 

Rada Miejska jednomyślnie (13 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XV/92/2015 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt 10 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Rady Miejskiej – K. Zgliczyński przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Miejskiej Nowe 

Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie (13 „za” ) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XV/93/2015 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. pkt 11 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Rady Miejskiej – K. Zgliczyński przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Miejskiej Nowe 

Miasto Lubawskie na lata 2015-2018 z perspektywą na lata 2019-2023. 

Rada Miejska jednomyślnie (13 „za” ) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XV/94/2015 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad. pkt 12 

Odpowiedzi na zapytania radnych udzielił Burmistrz – J. Blank: 

- zgodnie ze zobowiązaniem wobec mieszkańców wykonaliśmy w całości ul. Podleśną i 

końcówkę Kolejowej. Obecnie nie posiadamy zbędnych płyt, żeby kontynuować ul. 

Kolejową. Jeżeli będziemy w posiadaniu płyt z odzysku przy przebudowie innych ulic, to 

wykonamy. Byłoby niecelowe zakupywanie nowych płyt; 

- odnośnie miejsc postojowych przy Agencji Restrukturyzacji Rolnictwa i ich udostępnienia 

powiat  dokonał utwardzenia tego terenu. Z tych miejsc korzystają mieszkańcy wspólnot 

mieszkaniowych od strony ul. Grunwaldzkiej i Działyńskich. Na chwilę obecną nie 

podejmowałbym żadnych działań w tym kierunku. Przez zbliżający się rok zobaczymy jak to 

będzie funkcjonowało, być może potem podejmiemy działania; 

- miejsce lądowania dla helikoptera miał wyznaczyć Szpital Powiatowy, lecz tego nie 

wykonał. Wojewódzkie Centrum Pogotowia Lotniczego zwróciło się o zastępcze wskazanie. 

My wskazaliśmy boczne boisko na stadionie, lecz jest zupełnie nieoświetlone, co stanowi 

problem dla pilota. Warunki zabezpiecza Państwowa Straż Pożarna. Jest to dylemat dla nas. 
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Zadanie jest po stronie powiatu, ale życie mieszkańców dla nas jest bardzo ważne. Wystosuję 

pismo do Wojewódzkiego Centrum Pogotowia Lotniczego, Państwowej Straży Pożarnej i 

Szpitala Powiatowego o rozwiązanie tego problemu. 

Radny – T. Zawacki 

Powiat sprzedał nieruchomość przy ul. Grunwaldzkiej za duże pieniądze, nie oferując miastu, 

a więc powinien partycypować w utrzymaniu tego postoju. 

Odnośnie problemu Szpitala Powiatowego Pan Starosta na sesji natchnął nas pozytywnym 

nastawieniem. Dochodzi do remontu laboratorium, co nie jest priorytetem. Został ogłoszony 

przetarg na remont laboratorium, który według mnie wygrała niewłaściwa firma. Priorytetem 

jest oddział chirurgiczny. Starostwo nie zrobiło biznes planu celem pozyskiwania środków 

zewnętrznych. Krąży dowcip: ma Pan/Pani lepsze rokowania niż ten Szpital.  

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego- J. Blank 

- odnośnie miejsc postojowych przy ul. Grunwaldzkiej po naszej stronie nie ma żadnych 

kosztów; 

- za półtorej godziny odbędzie się sesja Rady Powiatu i będzie okazja, żeby zadać pytanie 

odnośnie Szpitala Powiatowego. 

Ad. pkt 13 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

M. Deja zamknął obrady XV-tej sesji Rady Miejskiej. 

 

Sekretarz obrad:                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej                                                                                             

Zbigniew Ewertowski                                                                                    Marcin Deja 


